
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 27. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 85
I anbefalinger til fremtidens beskæftigelsesindsats foreslår ekspertgruppen, ”…at hoved-
parten af de ikke-indkomsterstattende beskæftigelsesindsatser (undtaget rettighedsbase-
rede uddannelsesordninger) samles på samme økonomiske ramme som de samlede 
serviceudgifter.” (”Anbefaling 6.3. Ensretning af den økonomiske styring”, side 175) Vil 
ministeren redegøre for, hvor store udgifter i mio. kr., der ville blive flyttet ind under ser-
vicerammen i årene 2025-2030, hvis man fulgte ekspertgruppens anbefalinger både ift. 
reduktion af aktiviteten og ift. at lægge den resterende indsats ind under servicerammen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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